
 Precs i preguntes d’Arenys en Comú -  Feb’24 

 Precs 

 1_ Com saben la platja de la Musclera ha desaparegut totalment deixant a la vista totes les 
 pedres que aguanten o aguantaven part dels murs tant del camí com de la petita zona de 
 pícnic on tenim un parell de taules de fusta. 
 Agrairíem si van controlant una d'aquestes taules perquè està a punt de caure al mar i 
 sabria greu. Si poden retirar-la… i un cop torni la sorra ja podrem tornar a col·locar-la. 

 2_ Agrairia si podeu actualitzar el calendari de la deixalleria mòbil en el web municipal. 

 3_ Hem vist la campanya per aconseguir voluntaris en  el projecte Radar. Una possibilitat 
 per arribar a més gent seria , a través de les regidories com la d’esport per enviar a tothom 
 dels clubs esportius o de la regidoria d’educació per arribar a totes les famílies, o la 
 regidoria de joventut, cultura etc per assolir que aquesta informació arribi a tothom i el 
 projecte funcioni molt i molt bé. 

 Preguntes 

 1_ En l'anterior mandat, va quedar un punt obert sobre la disputa del terme municipal entre 
 arenys i St. Vicenç en la riera de Caldes. Podria el govern dir-nos si ha canviat alguna cosa 
 respecte aquest tema? 

 2_ Ens han comentat i hem vist que s'han retirat els bancs de la placeta cantonada carrer 
 Olivar i St. Zenon, pot dir-nos per què? Els estan arreglant o s'han eliminat? 

 3_ En plens anteriors vàrem fer el prec d'anomenar els espais sense nom, i així 
 dignificar-los, com pot ser aquesta placeta que ara parlàvem o la del carrer plana del 
 paradís amb la baixada professor Castelló. Tenen alguna previsió sobre aquest aspecte? 

 4_ Encara rebem queixes sobre la quantitat d’obstacles, com poden ser les pissarres en les 
 voreres, o algunes terrasses, etc.. Tenen aquest tema localitzat o previst per corregir-ho? 

 5_ En el passat mandat, hi havia un noi, que a hores entrava dades al Gics (si no recordo 
 malament) un programa que posteriorment serveix als serveis tècnics per decidir o tenir la 
 informació. Poden informar-nos si aquesta tasca es continua fent o com està actualment? 

 6_ Sap o ha estudiat el govern de nous pous d’aigua que siguin possibles d’activar i poder 
 aprofitar l’aigua? 


